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Verslag Topsportcommissie 
14 december 2021 

 
Aanwezig: Sofie Debaere, Thomas De Bock, Rik Didden, Rudi Diels, Gery 
Follens, Ivo Hendrix, Owen Malone (verslag), Fernando Oliva, Roel Parys, 
Rutger Smith, Lander Tijtgat, Bernard Van Havere 
Verontschuldigd: Peter Robbens, Cédric Van Branteghem 
Afwezig: / 

 

1 Terugblik EK Veldlopen 

R. Didden geeft een kort verslag, het EK was een geslaagd kampioenschap, met als 

uitschieters de 5e plaats van Michael Somers en 5e plaats van de seniorenploeg. 

Guillaume Grimard haalde een 5e plaats U23 en de U23-ploeg de 6e plaats. Bij de U20 

haalde Noah Konteh een 18e plaats, de ploeg haalde de doelstelling echter niet. 

Annelies Nijssen had een moeilijke start in de U20-wedstrijd maar heeft zich 

teruggevochten naar de 36e plaats.  

De kers op de taart was de bronzen medaille van het Mixed Relay team van Elise 

Vanderelst, Vanessa Scaunet, Ruben Verheyden en Stijn Baeten. Ook de reserves 

(Sven Bombeke en Paulien Nelissen) worden geloofd voor de teamgeest die zij hebben 

getoond. 

 

L. Tijtgat haalt aan dat door zijn niet-selectie de seniorenploeg de kans gemist heeft 

op een podium en misschien zelfs zilveren medaille. R. Smith antwoordt dat hij te veel 

plaatsen van de selecteerbare atleten in Roeselare eindigde om het mogelijk te maken 

om hem te selecteren. 

 

In elk geval zullen de selectiecriteria herbekeken worden om discussies in de toekomst 

zoveel mogelijk te vermijden. Dit onderwerp hernemen we in een latere vergadering. 

2 Statuten atleten 2022 

De statuten voor nominatief ondersteunde atleten worden voorgelegd aan de 

commissie, de statuten werden anders voorgesteld om duidelijker weer te geven wie 

op welke wijze ondersteund wordt:  

• Sport Vlaanderen prestatieprogramma 

• BOIC Be Gold 

• Topsport Defensie 

• A-elite 

• U20/U23 (B1-norm) 

 

De lijst wordt goedgekeurd. 

3 Voorjaarsstage 2022 

R. Smith doet volgende week een site visit voor de voorjaarsstage in Cyprus, hij zal 

ook bekijken of er voldoende trainingsmogelijkheden zijn voor halve fond. 

 

Daarnaast zullen we bekijken of het aanleunend niveau bij A-elite kan aansluiten op 

eigen kosten, in elk geval moet de groep wel kwalitatief blijven. We zullen ook een 

coach the coach programma opzetten tijdens de stage om ook inhoudelijk met de 

coaches te werken. 
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4 Puntjes Roel Parys 

• Athletes lounge KU Leuven: dit is een plaats in het nieuwe gebouw waar 

atleten kunnen rusten tussen twee sessies, voorlopig loopt het voor onze 

atleten nog wat stroef om dit te gebruiken. Er zijn alleszins gesprekken bezig 

om dit binnen onze werking te kunnen aanbieden. Binnen deze gesprekken 

zullen we ook vragen om het gebruik van de Indooratletiekhal te herbekijken 

om meer plaats te geven aan de eliteatleten. 

• Well-being vragenlijst: R. Parys vraagt of wij naar analogie van het BOIC een 

wekelijkse medische vragenlijst in Panega kunnen invoeren voor 

elites/ontwikkelingsprogramma? We moeten desgevallend bekijken hoe we dit 

gebruiksvriendelijker kunnen maken, O. Malone volgt dit op. 

• Protocol testing nieuwe spikes: op de OS in Tokio waren opvallend veel 

blessures aan de achterste keten, in welke mate kan dit aan de nieuwe spikes 

liggen? Een eerste onderzoek in Nederland toonde aan dat de contacttijden 

korter worden en paslengtes groter, het is de bedoeling om dit onderzoek ook 

in Vlaanderen te doen en de gegevens te poolen. Een expertencommissie zal 

op basis hiervan de risicofactoren beter in kaart kunnen brengen, en die 

aanbevelingen doen naar preventie. 

5 Werking woensdagen 

De werkingen van ontwikkelingsprogramma’s op woensdag in Gent en Leuven werden 

in oktober opgestart en de eerste weken zijn positief verlopen, er is actieve 

medewerking van vele atleten en trainers. De paramedische omkadering wordt ook 

veelvuldig gebruikt en geapprecieerd. In Gent zal er ook een ontspanningsruimte 

worden bijgemaakt. Nu is het de bedoeling om verder door te ontwikkelen en 

kwalitatief te verbeteren. 

6 Varia 

• Wat zal er gebeuren met de indoorkampioenschappen? Er wordt volop gekeken 

om deze maximaal te laten doorgaan (al dan niet met wijzigingen aan 

data/uurrooster) 

• Sommige atleten zouden willen deelnemen aan wedstrijden in Frankrijk, wat 

zijn de regels in verband met een 3e prik? Voorlopig moeten enkel 65+ers een 

3e prik laten zetten om in orde te blijven met de regels. 

7 Data TSC meetings 2022 

• Dinsdag 22/2 19.30u 

• Dinsdag 26/4 19.30u 

• Dinsdag 21/6 19.30u 

• Dinsdag 20/9 19.30u 

• Dinsdag 6/12 19.30u 

8 Volgende vergadering 

Dinsdag 22 februari om 19.30u 


